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第一條 (修業及休學) 

修業及休學年限依本校學則規定辦理。 

Article1. (Time Limit for Graduation and Suspension from School) 

The periods of study shall be as stipulated in the Taipei Medical 

University Academic Regulations. 
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第二條 (修業學分) 

須修畢至少 30學分，包括必修 12學分(含碩士論文 6學分，及研究

倫理 0學分)及至少選修 18學分。 

Article2. (Course Requirements) 

The student who matriculated is required to complete a minimum 

of 30 credits, including 12 required credits (6 credits from Thesis, 

and 0 credits from Research ethics) and take a minimum of 18 

elective credits. 

第三條 (論文計畫審查) 

一、 論文計畫審查須於畢業前一學期(9月/ 2月)完成。 

二、 審查方式：由指導老師組成三至五人之委員會進行口頭報告審

查。審查完畢後，將審查意見表送交學程內備查。 

Article3. (Thesis Proposal Review) 

(a) Thesis Proposal Review should complete in 

September/February of the semester before the graduation 

semester. 

(b) Review Process: The committee consists of three to five 

members including the student’s supervisor. The committee will 

review the student’s oral proposal presentation. Afterwards, the 

proposal review form will be sent to IGPM office for reference. 

第四條 (學位考試) 

一、 112 學年度(含)之後入學學生，申請學位考試前須通過完成拇山

研究學習護照 36小時。 

二、 碩士班研究生於舉行學位考試前需參加學程舉辦之碩士班公開
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進度報告。 

三、 鼓勵碩士班研究生於畢業前通過校外大型學術研討會/年會並發

表論文。 

四、 碩士學位考試委員三至五人，其中校外委員以三分之ㄧ為限，且

指導教授及共同指導教授之外委員應過半，由指導教授建議名單，

呈學程主任圈選並指定一人為召集人，指導教授及共同指導教授

不得擔任召集人。學位考試成績，以出席委員無記名投票之平均

分數決定之，評分七十分(含)以上方為通過；投票以一次為限，

碩士學位考試有二分之ㄧ以上委員評定為不及格者，即以不及格

論。 

Article4. (Oral Thesis Defense) (OTD) 

(a) Complete at least 36 hours of Moon-Shan Research & 

Learning Passport before apply for the graduation defense.  

(b) Master graduate students are obligated to attend the open 

progress report held by IGPM before the graduation defense. 

(c) Master graduate students are suggested to publish papers in an 

academic conference / annual meeting outside the school. 

(d) Oral Thesis Defense Committee consists of three to five 

members. Non-TMU faculty cannot be more than one third of 

committee. Supervisor and co-supervisors cannot be more than 

half of the committee. Members of the Committee are 

recommended by the student’s supervisor, elected and 

approved by the IGPM Director. IGPM Director also elects one 

member to be convener. Supervisor and co-supervisors cannot 

be convener of the Oral Thesis Defense Committee. Grades will 
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be decided by the average score of a secret ballot given by OTD 

attendees. Student with a score ≥ 70 will be awarded with a 

Master’s degree. The ballot is only held once. The student will 

fail if at least half of members decide he/ she to be failed. 

第五條 (學位證書) 

考試通過彙整委員意見及修改論文後，依本校學位考試審查流程及

畢業離校程序  辦理，得予核發學位證書。 

Article5. (Degree Certification) 

Students who have passed the OTD are obligated to revise his/her 

Thesis suggested and imposed by the committee. The student will 

then submit the final, approved version of his/her Thesis to TMU for 

Master’s degree certification application. After completing the 

Taipei Medical University graduation defense procedure and 

leaving school process, students can receive Taipei Medical 

University doctoral degree certification. 

第六條（未盡事宜） 

其他未盡事宜，悉依教育部與本校相關規定辦理。 

Article6. (Unsettled Affairs) 

Matters not covered in the current document shall be handled in 

accordance with other related regulations of Ministry of Education 

and Taipei Medical University. 

第七條（核決權限） 

本規定經教務會議通過，報請校長核定後公告施行，修正時亦同。 

Article7. (Verification Authority) 

The implementation of, and amendment to, the above-mentioned 

regulations is subject to the approval of Academic Affairs Council 

and TMU president. 
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